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Partij Nr. Vraag / Input Antwoord / Reactie
PvdA OPWAARDERING Motivatie: de PvdA juicht de ondertekening door 

de provincie van dit akkoord van harte toe. Graag 
bespreken we met de gedeputeerde en andere 
partijen hoe we hier concreet invulling aan 
kunnen geven.

· Vanuit OV wordt onder andere actief invulling gegeven aan 
het stadsakkoord Utrecht en wordt ook met de andere 
gemeenten nagegaan hoe zij de routes naar haltes kunnen 
verbeteren. Wij stellen de komende drie jaar subsidie 
beschikbaar voor dergelijke maatregelen. Met een 
klankbordgroep vanuit het ROCOV beoordelen we of de 
maatregelen bijdragen aan verbetering van de 
toegankelijkheid.   

· Daarnaast wil het college bekijken of een dergelijk 
stadsakkoord ook bij meer gemeenten opgepakt kan 
worden.

· Vanuit de Sociale Agenda wordt ook aandacht gegeven 
hoe de provincie nog beter invulling kan geven aan 
toegankelijkheid dan met toegankelijk openbaar vervoer 
alleen. De Sociale Agenda is momenteel in ontwikkeling en 
wordt eind dit jaar voorgelegd aan Provinciale Staten.
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